
Zápis č. 1/2020 

z jednání výboru sociálního, kultury a sportu dne 1. 7. 2020 

 
 

 

Přítomni:    předseda              Martin Melichar 

                   členové                Miriam Stewartová, Monika Krylová, Kryštof Kněžínek, 

                        Miluše Průšová, Jan Němeček                                                                   

                   tajemnice             Iveta Stašková 

                   hosté                     

Omluveni:                              Josef Smola 

 

Program:  

1. Bytová otázka 

2. Chuchelské vinobraní 

3. Chuchelské fotbalové hřiště 

4. Ostatní  

 

Na začátku jednání výboru sociálního, kultury a sportu (v 16 hodin) byla představena tajemnice Iveta 

Stašková. Následně byli přítomní seznámeni s programem jednání výboru. 

 

Ad. 1) Bytová otázka 

Členové výboru byli seznámeni s žádostí o zařazení do seznamu žadatelů o přidělení obecního bytu 

paní M. M. ze dne 14.1.2020, paní T. K. ze dne 7.4.2020, pana F. N. ze dne 22.4.2020. Dále si 

aktualizovala žádost o byt paní A. V. dne 6.6.2020.    

 

Ad. 2) Chuchelské vinobraní  

Termín je sobota 26. 9. 2020, opět v areálu Kazínská 8. Náměty a připomínky k minulému ročníku, 

zapojení členů výboru při zajišťování akce - zajištění prodejců, darů do tomboly, kapely, pódia, 

pořadatelské činnosti – prodej vstupenek, příprava prostoru apod. 

 

Ad. 3) Chuchelské fotbalové hřiště 

Dvě možnosti provozování tohoto prostoru -  

MČ by si sama spravovala tento prostor: 

• Investice do zprovoznění hřiště 

• Investice do provozu a údržby hřiště a budovy 

• Investice do správy hřiště a celého areálu (úklid, péče o trávník, běžná údržba) 

• Vypsat výběrové řízení a vybrat vhodného správce objektu (manažer, údržbář, zodpovědná  

a důvěryhodná osoba s bydlištěm v blízkosti objektu) 

 

MČ výběrovým řízením vybere provozovatele těchto prostor, který by měl mít: 

• Dostatek financí na zprovoznění hřiště a budovy 

• Peníze na provoz a údržbu hřiště a budovy 

• Zajistit správu hřiště i celého areálu, úklid, péče o trávník, běžná údržba 

• Výhledově mít zájem o rozvoj tohoto prostoru: např. vybudováním umělého osvětlení  

a tréninkového hřiště s umělým povrchem? 

• Dále by měl umožnit využít areál pro potřeby fotbalového klubu a akce pořádané MČ Velká 

Chuchle 

• Minimálně 3 bezplatné tréninkové jednotky týdně 

• Minimálně 1 bezplatné utkání o víkendu 



• Bezplatně 4 celodenní (nesportovní) akce/rok po předchozí dohodě 

• Minimálně jeden bezplatný celodenní pronájem pro sportovní akce/rok (např. školní turnaj) 

• Přednostní pronájem hřiště pro místní účely v případě volných kapacit 

Měl by to zkrátka být tradiční, ekonomicky zajištěný klub, s početnou mládežnickou základnou. 

Status partnerského klubu pro MČ. Smlouva na maximálně 5 let, v případě dotací na osvětlení a umělý 

povrch bude muset být delší období – udržitelnost dotací cca 10 let 

Dále pan předseda informoval přítomné o dokončení projektu revitalizace bývalé chuchelsko-

slivenecké skládky TKO. Přítomným pošle bližší informace emailem. 

 

Ad. 4) Ostatní 

Paní Průšová přednesla návrh, zdali by od září, nebo října 2020 mohl být uspořádán kurz, který by 

seznámil seniory Chuchle se základy a prací na PC. Zlepšila by se možnost komunikace seniorů např. 

v době koronaviru a vůbec spojení se světem. Paní Průšové se již dotazovalo na tento kurz plno 

seniorů, byl by o něj určitě zájem. 

 

Jednání bylo ukončeno v 17:50 h. 

 

      

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                         Mgr. Martin Melichar 

                                                                                         předseda výboru sociálního, kultury a sportu 

 


